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Aanwezig  
Voorzitter L. Linssen 
De leden  Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Roy Coolen (SV), Michel 

Graef (SV), Berry Hermans (RO), Leon van Kessel (PL), Peter van Me-
lick (CDA), Maurice Schreurs (CDA) en Gerry Teeuwen (RO) 

Vervanging Stan Backus (RO) vervangt M. Bultman 
Portefeuillehouders P. Verlinden 
Ambtelijke ondersteuning M. van Heel en G. Janssen bij agendapunt 6a en 6b en 6d 

D. Noppers t.a.v. agendapunt 9a 
Derden E. Kalnenek en T. van Boxtel accountants PWC t.a.v. agendapunt 6a 
Raads- en commissieleden 
leden op de tribune 

Marianne Bultman (RO), R. Teluij, R. Ramaekers en A. Kierkels 

Ambtenaren op tribune geen 
Belangstellenden -- 
Commissiegriffier J. Lommen  
 
01 Opening 

De voorzitter de heer L. Linssen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen van harte 
welkom.  

02 Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform concept vastgesteld.  

03 Vaststellen verslag vergadering 8 april 2015 
Het verslag wordt conform vastgesteld. 

04 Spreekrecht niet-commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

05 Presentaties en thema’s  
Er zijn geen presentaties   

06 Raadsvoorstellen 

06a Voorstel Jaarrekening gemeente 2014 
Er zijn al veel vragen schriftelijk gesteld en beantwoord. Er wordt gevraagd om een procedure 
af te spreken, met daarin een deadline waarbinnen vragen gesteld kunnen worden, zodat ook 
een goede beantwoording ingepland kan worden. Ook wordt gepleit om een mondelinge  bij-
eenkomst vooraf tussen raads- en commissieleden en het ambtelijke apparaat om mondeling 
vragen te stellen, waarna schriftelijke vragen zullen verminderen. De commissiegriffier zal 
hiervoor afspraken maken. 
Daarnaast worden  nog enkele vragen gesteld en beantwoord, waarna dit onderwerp als be-
spreekrijp op de agenda  kan komen van de raadsvergadering van 26 mei 2015.  
De vragen en antwoorden komen in een apart document en worden toegevoegd in iBabs bij 
dat agendapunt. 

06b Voorstel bestemming resultaat jaarrekening 2014 
De commissie acht dit voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 26 mei 2015, 
maar wil dit wel als bespreekstuk opnemen. 

06c Voorstel zienswijze Reinigingsdienst Maasland  
Gevraagd wordt waarom de vervangingsinvestering voor materieel bij Maasland zo laag in de 
begroting staat. De wethouder antwoordt dat Maasland erg zuinig is op het materieel, en als er 
vervanging nodig is, wordt ruimte gezocht op de begroting. De gemeente heeft een reserve 
opgebouwd voor schommelingen in de tarieven zoveel mogelijk op te vangen. Deze reserve zal 
wel worden afgebouwd. De stortbelasting komt wel weer terug, en de gemeente zal de inwo-
ners nog meer stimuleren om afval te scheiden, zodat er niet veel afval overblijft uit de grijze 
containers, die niet kunnen worden verbrand, en daarom leiden tot hogere kosten en derhalve 
hogere tarieven. De jaarrekening van Maasland over 2014 zal op 27 mei 2015 in het algemeen 
bestuur van  Maasland aan de orde komen. Hierna komt die naar de deelnemende  gemeen-
ten. De commissie acht het voorstel bespreekrijp en adviseert de raad om dit bij hamerslag af 
te handelen. 

06d Voorstel zienswijze begroting BsGW 
De fractie Ronduit Open is verrast door de hoge tijdelijke extra kosten dor de toetreding van 
de Libel gemeenten. Daarnaast vinden ze de term in de zienswijze: “en wij dagen u uit” te 
slap. Verder wordt aandacht gevraagd voor de bureaus die een slaatje slaan uit het wegvallen 
van de Virens drempel. Dat wil zeggen dat de belastingaanslag al veranderd als de waarde van 
een WOZ-object na hertaxatie gering wijzigt. Voorheen was er geen wijziging bij een vermin-
dering van de taxatiewaarde tot € 10.000,00. Ook voor de wijze van taxatie wordt aandacht 
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gevraagd. De huidige wijze waarbij huizen met elkaar worden vergeleken is voor de burgers 
onherkenbaar en onduidelijk. Dit leidt ook tot bezwaren. De BsGW is zich hiervan bewust, en 
denkt mee  in landelijk overleg aan een ander systeem, waarbij voor ogen gehouden moet 
worden dat individuele waardebepaling vanwege de enorme kosten niet aan de orde is. De 
voormelding, waarbij de mensen voorafgaande aan de definitieve waardebepaling al bedenkin-
gen kunnen maken, werkt hier ook al mee om bezwaren te voorkomen. 
De commissie acht het voorstel bespreekrijp en adviseert de raad om dit bij hamerslag af te 
handelen.  

06e Voorstel zienswijze jaarstukken Westrom 
De fractie Samen Verder vraagt waarom de diverse verbonden partijen andere indexeringen 
hanteren bij de jaarstukken. Geantwoord wordt dat iedereen hier vrij in is, en dat dit afhanke-
lijk van een aantal factoren. De gemeente volgt bij het indexeringscijfer het Centraal Planbu-
reau, er zijn ook andere normen te hanteren. De commissie acht het voorstel bespreekrijp en 
adviseert de raad om dit bij hamerslag af te handelen. 

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
Er zijn voor deze vergadering geen stukken doorverwezen naar de commissie 

08 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 
Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering 

09 Stand van Zaken 

09a Organisatieontwikkeling stand van zaken 
De gemeentesecretaris, mw. Diana Noppers geeft een presentatie over de stand van zaken 
met betrekking tot de organisatieontwikkeling. Deze presentatie is bijgevoegd bij dit agenda-
punt. 
De fracties zijn unaniem van mening dat het voorgestelde proces een enorme verbetering is 
ten opzichte van het vorige proces, en wenst de secretaris succes bij de uitvoering. 
De fractie Ronduit Open geeft wel aan geschrokken te zijn van het nu gepresenteerde verhaal, 
en vraagt of de secretaris dat ook is. Geantwoord wordt dat er bij de sollicitatieprocedure al 
gefocust is op de voorliggende situatie en dat haar aanpak van veel informatie ophalen bij alle 
partijen in de eerste honderd dagen van haar benoeming mede hierop gebaseerd is. De fractie 
Samen Verder refereert  aan de woorden rust en veiligheid voor de organisatie, en beseft dat 
hier ook een rol voor de politiek is weggelegd. 
 De organisatieontwikkeling blijft wel een terugkerend agendapunt voor deze commissie. 

09b Openstaande actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

09c Langetermijnkalender 
De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 
uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-
gadering aan de commissie ter kennis gebracht. 
Van ambtelijke zijde wordt ingebracht dat de financiële verordening en de nota activabeleid 
gepland staat voor eind van dit jaar, en niet al voor de komende vergadering. 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen  
Geen mededelingen 

10b Rondvraag 
De heer van Kessel heeft vooraf schriftelijk enkele vragen gesteld met betrekking tot ’t Törp in 
Neeritter. Deze vragen zullen schriftelijk beantwoord worden.  
De heer van Kessel vraagt verder aandacht voor de verkeerssituatie in Neeritter op de hoek 
Driessenstraat en gebouw Jong Nederland/Heemkundevereniging. Hij vraagt of er een relatie is 
met de verkoop van het pand. De wethouder antwoordt dat er binnenkort een sessie is met 
Jong Nederland en dat hierna wordt gekeken of het pand in de verkoop wordt gezet. Er is geen 
relatie met de verkeerssituatie. Voor de heemkunde zal ook een oplossing worden gezocht.  

10c Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om  21.50 uur onder dankzegging voor de geleverde in-
breng. 

 


